

GUARANTEED ANALYSIS

Expressed as Calcium (Ca) Min	38.00%
Expressed as Calcium (Ca) Max	39.80%
Calcium Carbonate (CaCO ₃) not less than	98.00%
Expressed as Calcium Oxide (CaO).....	54.32%

GROUND CALCIUM CARBONATE

COASTAL BRAND FLOUR



CAUTION

ATTENTION

This products contains
Calcium Carbonate
Silica, Quartz

CAS NO.
01317-65-3
14808-60-7

Ce produit contient:
Carbonate de Calcium
Silice, Quartz

CAS NO.
01317-65-3
14808-60-7

HEALTH HAZARDS

Product contains mechanical irritants to skin, eyes and respiratory tract. Prolonged inhalation of dust may cause delayed lung disease (silicosis and cancer). Crystalline silica inhaled in the form of quartz or cristobalite from occupational sources has been classified as carcinogenic to humans (Group I) by IARC.

PRECAUTIONS

Avoid breathing dust. Avoid contact with skin. Wear protective clothing including gloves, goggles or safety glasses with side shields and NIOSH approved dust mask.

FIRST AID

EYES: DO NOT RUB EYES. Wash eyes under slowly running water for 15 minutes or longer, making sure eyes are held wide open and moved slowly in every direction.

Ensure no solid particles remain in creases of eyelids. If so, continue to wash. If irritation persists, consult an ophthalmologist.

SKIN: Remove from source of irritation. Remove contaminated clothing, if necessary. Wash affected area thoroughly with soap and water. Wash contaminated clothing before reusing.

RESPIRATORY: Remove to fresh air immediately. Do not permit exposed person to remain in dusty atmosphere without respiratory protection.

SEE MATERIAL SAFETY DATA SHEET FOR PRODUCT

Core Calcium and Shell Products is not responsible for any more than the value of this product. We sincerely appreciate your business.

RISQUES POUR LA SANTÉ

Ce produit contient des irritants mécaniques à la peau, aux yeux, et des voies respiratoire. Une inhalation prolong de la poussière peut causer une maladies des poumons retardée (silicose et cancer). L'inhalation de cristalline silica en forme de quartz ou cristobalite a été classé de source professionnel comme carcinogénic pour les humains (Groupe I) par l'ARC.

PRÉCAUTIONS

Éviter de respirer la poussière. Éviter le contact avec la peau. Porter les vêtements de protection y compris les gants, les lunettes protectrices, ou less lunettes de sécurité qui protégeront de tous le côtés, et le masque couvre-poussière approuvé par NIOSH.

PREMIERS SOINS

YEUX: Ne pas se frotter les yeux. Rincer les yeux avec le l'eau qui coula lentement quinze minutes du moins, gardant les yeux grands ouverts et regardant dans toutes les directions. Assurer qu'aucune particule solide ne reste aux rides des paupières. Si c'est le cas, continuer à rincer les yeux. Si l'irritation continue, consulter un/e ophthalmologue.

PEAU: Éloigner la peau de la source d'irritation. Enlever les vêtements contaminés, au cas où c'est nécessaire. Rincer soigneusement la peau contaminée avec du savon et de l'eau. Laver les vêtements contaminés avant de les porter.

RESPIRATOIRE: Enlever tout de suite pour de l'air frais. Ne pas permettre à l'individu exposé à la poussière de rester dans l'atmosphère poussiéreuse sans protection respiratoire.

VOIR FICHE SIGNALÉTIQUE POUR PLUS DE RENSEIGNEMENTS.

Core Calcium & Shell Products

A Division of Core Industries, Inc.

One Oakwold Drive • P.O. Box 190339 • Mobile, Al 36619 • (251) 443-3337